
REFERAT fra peismøte 12. september 2023 

Kommunikasjonskomiteen 

Komiteleder: Bjørg Else Wallumrød 

Referent: Bjørg Else Wallumrød 

Til stede: Erik Ekeli, Einar Røyneberg, Bjørg Else Wallumrød, Olav Dalseth og Espen Andresen.  

Ikke Ɵl stede: Ranveig R. Saaghus, Bjørn Nymoen, Frode Ekeli, Lars Tveito, Linda Brakstad Glenne, 

Svein OƩo Schjerven, Eli Ann Murberg Casso. 

Møtet ble holdt hos Bjørg Else Wallumrød. 

 

Desember–programmet  

5 desember 

Peismøte 

12. desember 

Foredrag fra Flyktningekoordinator for Holmestrand? 

19. desember:  

Julemøte med utlodning Ɵl Nsimbi 

Møte og kameratskap komiteen har ansvaret for kvelden. 

Fellesmøter med våre naboklubber 

 Vi bør avholde et fellesmøte med Sande RK. Avholdes et fellesmøte der begge klubber gir en 

kort beskrivelse av sin virksomhet og planer fremover. Bli kjent, dele opp i grupper? 

Vi kan invitere dem Ɵl eget lokale. 

  

 Felles møte med Horten og Re RK? Vi avholdt et vellykket møte med de i 2015, på Våle 

prestegård. Vi var den gangen enige om å fortseƩe, men har foreløpig ikke bliƩ gjennomført- 

Klubbens mål og rullering av treårsplan 

Synlig i lokalsamfunnet: Vi ønsker fortsaƩ minst 5 presseoppslag per år. FortsaƩ liƩ diskusjon om 

hvorvidt vi bør være synlige i presse og hva som er fordeler ved det. 

Ryla: Få med påminnelse og informasjon fra Servicekomiteen om deƩe i månedsbrevet, f.eks i 

november.  

Antall medlemmer: Man kan gjerne seƩe grensa Ɵl ≤ 60. Medlemmer som ikke har vært akƟve og 

heller ikke søkt permisjon, må kunne avsluƩes. Følges opp av President. 

VikƟg å ha flere kandidater i «banken». Gode forslag må meldes inn Ɵl medlemskomiteen. Hvor 

mange har vi i dag? 

Nsimbi: Vi sender samme sum hvert år, evt øke noe. Annet innsamlingsprosjekt som generator Ɵl 

Ukraina var også et godt formål. Lignende kan gjentas, men bør være begrensa i omfang. 



 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


